
Il·lustríssim Senyor Manuel Bustos Garrido 

Alcalde President de l’Ajuntament de Sabadell 

 

Hem estat informats sobre les característiques del projecte que el Govern que encapçala te 
previst pel complex esportiu Olímpia, transformant les actuals instal·lacions en un espai 
especialitzat en el futbol i la construcció de la seu de la Federació Catalana de Futbol al 
Vallès. 

Aquest fet comportarà la desaparició de la piscina municipal i de tres pistes polivalents, 
instal·lacions que, juntament amb l’actual camp de futbol, donen un important servei al 
barri de la Concòrdia i a tota la ciutat, tant pel que fa al lleure com a l’esport de base. 

Considerem que aquest projecte no beneficia a tota la ciutat, ja que comporta la pèrdua de 
l’actual diversitat de pràctiques esportives que avui en dia es poden practicar en aquelles 
instal·lacions, sense aportar a canvi una alternativa clara i convincent. 

És per aquest motiu que li sol·licitem que reconsideri l’esmentat projecte de Ciutat Esportiva 
Sabadell-Olímpia i es cerqui una altra solució que permeti compatibilitzar la pràctica del 
futbol amb la pràctica d’altres modalitats esportives i amb la piscina municipal. En concret li 
proposem: 

- Construir un o dos camps de futbol enlloc de tres. 

- Renovar l’actual piscina municipal i les tres pistes poliesportives. 

- Renovar els vestuaris i la urbanització del conjunt. 

- Mantenir les instal·lacions al servei del barri i de la ciutat. 

 

De ben segur que amb aquesta proposta hi guanyarà tota la ciutat. 

 

Atentament, 

 

 

 

Isidre Soler Clarena 

Portaveu del Grup Municipal d’Entesa per Sabadell 

 

Sabadell, 16 de juny de 2008 


